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Referat af menighedsrådsmøde i Menighedsrådet  

 

Onsdag den 2. oktober 2024 kl. 17.00 i Menighedshuset 

 

Indkaldt: Jens Ole Højborg Jensen, Grete Møller Vefa, Ole Larsen, Marianne Beck, Inger Mathiesen, 

Dorte Stilling, Kirsten Elken, Aase Frederiksen, Eva Maria Jensen, Birgitte Veit, Sandra Kastfelt, 

Andreas Riis Damgaard, Svend Hvidtfelt Nielsen 

 

Afbud fra: Grete Falk Spenster, Mette Høeberg. 

 

Dagsorden 

 

1 Godkendelse af dagsorden • Dagsorden godkendt 

2 Evt. bemærkninger til referat fra forrige møde • Intet at bemærke 

3 Meddelelser fra formand/næstformand 

 

• Intet at bemærke 

4 Meddelelse fra præsterne • Forslag om at skubbe gudstjenesten 

1.januar 2025 fra kl. 10.30 til 

14.00 blev drøftet. Der var enighed 

om at fastholde kl. 10.30, og 

herefter overvejer man ændringen. 

5 Meddelelser fra kontaktpersonen: 

- Orientering om vikarsituationen 

 

• Der er indgået en aftale med en 

tilkaldevikar for kirketjenerne. Hun 

hedder Sara Zingenberg, og er 

socialrådgiver studerende. Hun har 

erfaring som vikar i Stefans kirken 

på Nørrebro. Hun begynder på 

søndag d. 6.10 sammen med 

Jesper.  

• Iben Solberg har anmodet om et 

møde med MR (lukket møde, dato 

aftales)  

6 Meddelelser fra kirkeværgen:  

- Orientering om afslutning af præsteboligen 

Solsortvej 69. 

- Drøftelse af katafalk anskaffelse 

- Orientering om sikrings foranstaltning mod 

vandindtrængen i krypten. 

- Godkendelse af ansøgning om igangsætning 

af belysnings renovering i store sal og 

hovedtrappen, herunder bedre belysning af 

kirkens alterbillede. 

   

• Præsteboligen på Solsortvej 69 er 

ibrugtaget. Projekt renovering er 

afsluttet og byggeregnskabet 

fremsendes til Provstiet.  

• Der arbejdes videre med en løsning 

på ny katafalk til kirken, der vil løse 

løftekravene, der er krævet af 

arbejdstilsynet. Der er skabt plads i 

kirkerummet, og der udarbejdes et 

forslag til at inddække katafalken så 
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den falder naturligt ind i kirkens 

nuværende interiør. 

• På grund af gentagne 

oversvømmelser ved skybrud er der 

etableret en højtvandspærring. 

Desuden er der bestilt en 

oversvømmelsesbarriere, som sikrer 

at der ikke sker oversvømmelser af 

krypten.  

• Renovering og opgradering af 

belysningerne i kirken til LED 

lyskilder blev fremlagt og godkendt. 

Der er udarbejdet en ansøgning til 

Provstiet, ekstra bevilling hertil. 

Projektet er led i ”Den grønne 

omstilling” samt om brandsikkerhed 

i forbindelse med udskiftning af 

ledninger og sokler i lamperne.   

• Ansøgningen indeholder også 

udskiftning af sokler i udvendige 

væglamper og bedre belysning af 

alterbilledet i koret.      

7 Meddelelser fra kasserer:   

- Kvartalsregnskabet 

 

• 2.kvartalsregnskab er behandlet og 

godkendt i PU.  

• Grete refererede fra et Erfa møde i 

provstiet med repræsentanten fra 

regnskabskontoret Lise Lotte. Man 

drøftede bl.a. årsbudget 2025.  

• Budgettet skal endelig afleveres til 

Provstiet 15.november. MR 

opfordrede til at sikre der var de 

nødvendige midler i budgettet til 

kurser for de nye 

menighedsrådsmedlemmer i 2025. 

• Grete nævnte at man skal huske at 

ændre regnskabsinstruksen i det 

nye råd. 

• Næste ERFA møde for kasserer er 

16.januar kl. 15.30 – 18.30 i 

Lindevang.  

• Der var arrangeret en fin 

afskedshilsen fra Provsten for 

Gretes store arbejde i årenes løb. 

8 - Behandling og godkendelse af 

revisionsprotokolat 2023 

 

• Revisionsprotokolat for årsregnskab 

2023 blev forelagt og godkendt/ 

underskrevet af alle 
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tilstedeværende i MR. Uploades 

sammen med dette referat i FIN.  
 

 9 Menighedsrådsvalg 2024 

- Evaluering af MR-valget d.17.september. 

- Velkomstskrivelse til de nye medlemmer i 

MR.  

• MR var meget tilfreds med 

valgforsamlingen med 75 

mødedeltagere. Et nyt MR på 13 

personer og 4 stedfortrædere. 

• Der er udsendt en velkomstskrivelse 

til de nye medlemmer, med 

henvisning til link om 

menighedsrådsarbejdet.  

• NB: Der er fastlagt 2 MR 

mødedatoer i 2025 d.8.januar og 

5.februar.  

10 Meddelelser fra udvalg 

1. Kirkeudvalg 

2. Gudstjenesteudvalg 

3. Aktivitetsudvalg 

4. Blad-/ informationsudvalg 

5. Økonomiudvalg 

6. Eksterne repræsentationer 

a) Børnehaven 

b) Søndervang 

c) FDF 

d) Skoletjenesten 

e) Provstikoordinatoren 

f) Medarbejderrepræsentanten (organist 

Svend) 

• Intet at bemærke for pkt. 1- 5. 

• Punkt 6 e. Provstikoordinator 

oplyste, at der er mulighed for 

tilmelding til et læseguide læsning. 

Desuden er afholdt en 

inspirationsdag for 

ungdomsarbejdet i kirkerne.  

• Punkt 6.f. 

Medarbejderrepræsentanten 

efterlyste information om hvordan 

man registrerer sit tidsforbrug. Der 

er oprettet en link i ChurchDesk. 

Vejledning, OL fremsender den til 

alle ansatte.  

• Organisten oplyste, at en sanger i 

koret er fratrådt og afløses af den 

nuværende musikpædagog til 

børnerytmik Iben.  

• Svend ønsker at fratræde som 

medarbejderrepræsentant og Jesper 

(kirketjener) indtræder i stedet. 

Valget skal ske på et 

medarbejdermøde og 

kontaktpersonen indkalder til dette 

møde i det nuværende MR råd.  

• Sandra foreslog at der fremover 

sættes et punkt g) under Eksterne 

repræsentationer, der vedrører 

Menighedsplejen. 

11 Eventuelt • Kristeligt Dagblad har tilbudt et 

gratis avisabonnement resten året 
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2024. Ole tilmelder alle de nye 

medlemmer af MR.   
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